
Fra: Anngunn Marie Gullbrå 
Sendt: 14. november 2019 15:13 
Til: 'Hanne.Gunnarskog@bergenhavn.no' 
Emne: Godkjenning av fartsforskrift- Att  
 
Hei 
 
Eg har fått denne saka «på bordet» og lurer på om eg har forstått dette rett! 
 
Eg kjenner ikkje særleg godt til dette temaet, men har funne ein tillatelse for oppsetting av sakte-fart 
skilt i Håøysundet frå 22.09.2016, som ikkje er avmerka i kartet. 
 
Skal ikkje slikt vera med? 
 
Venleg helsing 
 
Anngunn Marie Gullbrå 
Fagansvarleg Geodata 
Tlf: 5617 1181/ 1000 
E-post:  anngunn.gullbra@meland.kommune.no 
 

 
Sjå brosjyren vår 
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